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Video – NATO a MI-6 do toho jdou vabank 
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Germanovič Artamonov. 

Otázka litevského moderátora: Prý se mluví o tom, že Wagnerovci chystají v Rusku převrat. 

Artamonov je názoru, že proti Rusku jako západ stojí především MI-6, Američani a částečně Francie. 

Plány se zabývá spíše MI-6, Američani jsou primitivnější. Nemyslí, že ostatní západní státy hrají 

nějakou roli, včetně Německa v osobě Scholze a Baerbockové, které je okupované americkými 

základnami, a podle toho se představitelé Německa chovají. Podle jeho názoru se Němci brání 

dodávkám zbraní na frontu, jak to jen jde. Soukromá vojenská společnost Wagner (ČVK Wagner), to 

jsou útočné jednotky. Doporučuje se podívat na film Nejlepší v pekle (Лучшие в аду), který prý velice 

realisticky popisuje práci wagnerovců. Fakticky se jedná o sebevrahy, protože bojují v první linii 

v kontaktním boji s protivníkem a míra přežití je tam jako ve Stalingradu, asi 10-20%. Nemají právo se 

nechat zajmout, musí použít granát, když jsou v bezvědomí, granát je umístěn tak, aby při manipulaci 

s jejich tělem vybuchnul. Slova wagnerovců: „My uzavřeli smlouvu s vlastí, se svým svědomím a sami 

se sebou a tu smlouvu musíme plnit, živí či mrtví. S tímto nastavením by bylo zvláštní čekat právě od 

těchto lidí, že by se chtěli zmocnit vlády nad Ruskem nebo měnit jeho mocenskou strukturu. Mají 

zcela jiný cíl, stát se vojenskou elitou, jako svého času kozáci. Už se v ní proměnili, dokazují to se 

zbraní v ruce. Navíc Wagner (v jehož oddílech bojuje i jeho vlastní syn) působí nejen na Ukrajině, ale 

třeba také v Africe, kde wagnerovci donutili Francouze opustit Středoafrickou republiku (zásoby 

uranu), Nigérii a Mali. Kontrolují bezpečnost společně s místním obyvatelstvem. Ve Středoafrické 

republice navedli ústavní řád, který Francouzi nedokázali zavést několik desetiletí. Je jasné, že jsou 

nástrojem státní politiky. Wagner už je součástí elity, nepotřebuje si sednout do křesla prezidenta, 

nebo ministra obrany. Není tu SSSR a lidé mohou mít i bez toho bohatství i velkou moc jako elita 

státu. Není nutné být členem politbyra, aby se člověk domohl nějakých výdobytků. Dnešní 

Koordinační rada předpokládá především odpovědnost. Takže wagnerovci se nemusí ničeho 

zmocňovat, není to ani dost dobře možné, protože uvnitř bloku tajných služeb v Rusku existuje velmi 

mnoho sil, věřte mi to. Já sám jsem ještě šéfem správy S, pracovníků bezpečnostních orgánů Kreml 9, 

takže v Rusku je dost a dost lidí bránících ústavní vládu. Jsou to i historické oddíly Vympel, Alfa, a 

speciální ústředí v Čečensku, čečenské jednotky, Ruská garda, Kozáci, jiné zvláštní jednotky. Ruská 

garda je přímo podřízena prezidentovi. Takže i kdyby wagnerovci chtěli, tak by to udělat nemohli, 

jako že to stejně nemají v úmyslu, oni sami jsou naší vojenskou elitou se zvláštním postavením. A 

především jsou to útočné jednotky. Není třeba odsuzovat, že do svých řad berou i odsouzence, když 

vstoupí do jejich řad, trest je jim odpuštěn, jestliže budou půl roku v sestavě útočných jednotek. 

V důsledku určení wagnerovců jich přežije málo, a ti, kteří přežijí už jsou po těch zážitcích boje se 

soudruhy zcela jiní. Rusko vstupuje do epochy války a to velice natvrdo, takže obrozuje to, co vždy 

tvořilo kostru Ruského impéria, vojenskou elitu. 30 let Rusko likvidovali. Vyhrožovali Rusku, že už se 

tam nikdy nebudou rodit takoví jako Alexandr Matrosov (který svým tělem zakryl kulomet, aby 

soudruzi mohli to kulometné hnízdo zlikvidovat a postoupit dál). Měli za cíl zbavit Rusko vojenské 
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elity a tím i jeho samostatnosti. Rusko při své velikosti nemůže žít bez kostry v podobě vojáků, všech 

silových struktur. Vojáci byly vždy v čele elity, v čele šlechty. Elita nebude povstávat vzájemně proti 

sobě, protože nemusí. Ve státech, kde vládnou vojáci bývají převraty, ale to není případ Ruska, kde je 

zastoupeno mnoho národů i náboženství. Převrat na tomto základě je nepravděpodobný. Může se 

zformovat lobby, nějaká silná skupina lidí, která prosazuje uplatňování svých idejí. U nás jsou teď dvě 

takové lobby, jedno velice silné, liberální, zastoupené blokem finančníků: Kudrin, Nabiullinova a další, 

kteří své ideje nijak neskrývají. A je tu sílící lobby, která je zastoupená silovými strukturami, které se 

velice rozhodně dostávají k moci. Je to vojensko-politické lobby. To je zcela normální, když je stát ve 

válce. Bylo to tak v dějinách vždy, je-li stát ve válce, je nevyhnutelné, že se k moci dostávají vojenské 

složky. Ti lidé, kteří teď bojují, získávají právo hlasu, své zástupce, kteří chtějí, aby je uslyšeli hodně 

vysoko, až v Kremlu. Kreml v osobě vrchního velitele to vnímá a je s nimi solidární. Je zřejmé, že tento 

vývoj předpokládal i s nevyhnutelnou „čistkou“. Čistka nemusí znamenat hned popravy nebo nějaké 

hrozné věci, prostě od moci odejdou ti, kteří historicky odejít musí. Vojáci mají svůj pohled na rozvoj 

státu: navrácení ruských zemí a hájení zájmů Rusů, ať jsou kdekoliv, a už to i zaznělo. Rusko se opírá o 

články 106 a 107 OSN, které ho opravňují trestat nacismus bez povolení Rady bezpečnosti OSN po 

právu vítězného státu nad nacismem ve 2. světové válce. Vyvolává to oprávněný strach u nacistů 

v Pobaltských státech, protože lidé, kteří staví památníky nacistům a pořádají pochody nacistů ve 

svých městech, dobře vědí, co činí. Domnívali se, že jsou beztrestní a teď dostávají strach z nového 

Ruska z jeho nového přístupu. A nejen v Pobaltských státech, například i v Arménii a na Kavkazu. Tito 

lidé se oprávněně bojí, protože Rusko se obrozuje na základě vojenské elity a bude tvrdě hájit zájmy 

svých občanů. Měli se bát vždy. V době Dudajeva, když obsadili město Buďonovsk a porodnici, byli 

všichni následně potrestáni smrtí, přičemž nejen vykonavatelé, ale i objednavatelé! Postupoval tak i 

SSSR, například v Libanonu v roce 1982, kde palestinští teroristé unesli čtyři ruské diplomat a 

jednomu hned uřízli hlavu. Netrvalo ani jeden den a přišel výsadek jednotky Vympel, specnazu SSSR,  

a teroristy zlikvidovali včetně stařešin rodů, které to měli na svědomí. Už to potom nikdo nezkusil, 

unášet sovětské diplomaty, podobné věci je nutné trestat, včetně nacistů. Při jeho rozhovoru 

s francouzským novinářem ruského původu Dmitrijem de Koshko mu opět připomněl činy 

banderovců – koruny z dětí (3-4 roky), ostnatým drátem připoutaných za živa ke stromu. A připomněl 

to proto, že v Chersonu Ukrajinci šíří plakát s touto fotografií s textem: „Chersonci s vám a vašimi 

dětmi uděláme přesně tohle!“ Takoví lidé, kteří zabíjejí děti, nemají právo na život. Na Chersonské 

frontě se našim s posilami ulevilo, protože početně prostě neměli šanci ji udržet. Při mobilizaci 

schválně povolávali starší vojáky se zkušenostmi, aby to nedopadlo jako ve válce na Kavkazu 

v devadesátkách, kde bojovali povolaní mladí kluci a zbytečně umírali. Slyšel jsem teroristy, kteří 

říkali, že rádi podřezávají ty tenoučké krčky. Potom Rusko povolalo zkušené veterány z Afghánistánu 

a válka skončila velice rychle. Tenkrát už i kavkazské kmeny pochopily, co jim to přináší. A výsledkem 

je, že nyní ruský voják společně s čečenským bojují na Ukrajině. A kdo pochybuje o výsledcích 

speciální vojenské operace, ať si uvědomí, že už nyní jsme získali 8 miliónů obyvatel zakalených 

válkou, kteří navíc zcela jasně podpoří přesně strukturovanou vojenskou moc v Rusku. A tito lidé 

svým životem za bombardování svou rozhodnost už předvedli. To prostě nemůže neovlivnit 

politickou situaci v Rusku. Navíc to znamená přírůstek obyvatelstva. A to ještě do toho nepočítám 2 

milióny obyvatel Krymu, které jsme získali v roce 2014. Rusko má o 10 miliónů, politicky velice 

aktivních občanů, více. Takže je směšné myslet si, že by wagnerovci potřebovali dělat nějaký převrat. 

Rusko se teď „soustřeďuje“! Už se projevuje logika války, ne míru. Rusko pomalu přechází do 

válečného stavu. Z roku 1941 si vzala zkušenost, a proto bojují profesionálové. Rusko si šetří své 

mladé pokolení, své kádry. V roce 1941 byla celková mobilizace a do boje šli všichni, takže umíralo 
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hodně nevycvičených lidí. Dnes bojují profesionálové, aby se stát mohl rozvíjet a šetřil si svou mládež, 

aby zakládala rodiny. Je to válka nového typu, která funguje podle nových zákonitostí. Ať nepřátelé 

nedoufají, že necháme v této válce pozabíjet svou budoucnost. Rudou vlajku nejspíš napřed vyvěsíme 

v Oděse, v oblasti Nikolajeva, protože jde o důležité strategické body, nemusí být za každou cenu 

vyvěšena hned v Kyjevě. Naši nepřátelé nám připravují problémy v Kyrgyzstánu – Tálibán, ISIL, 

výbušná situace. Velice vážná situace je na Kavkazu, kde se provokuje střet Arménie 

s Ázerbájdžánem. Ázerbájdžán má pod palcem Velká Británie, MI-6, velice silná rozvědka, která má i 

podle Američanů prsty ve vyhození plynovodu Severní proud dva. MI-6 tak připravila Německo o plyn 

i elektřinu, což je velká rána pro německou ekonomiku. Stejně tak se MI-6 podepsala na výbuchu na 

Krymském mostu. Ze strany Arménie působí Francouzi, kteří už vyzbrojují Arménii a působí tam jejich 

instruktoři, společně s Američany. A jako dva bojové kohout dráždí proti sobě Arménii a Ázerbájdžán, 

aby vyvolali nový konflikt, jako detonátor Kavkazu. Pašiňan neřídí všechno v Arménii, je tam silně 

zastoupena francouzská rozvědka prostřednictvím různých extrémistických organizací. Stále probíhají 

manévry armád Ázerbájdžánu, Turecka a Gruzie dva kroky od ruské hranice. Stalin chybně připojil 

Osetii ke Gruzii… Může tam brzy vzplanout konflikt. Další frontu nám organizují na severu 

v Pobaltských státech. NATO má plán navýšit útočné síly (specnaz) 300-400 tisíc lidí na hranicích 

s Ruskem, zkušených vojáků! Všechny tyto státy okolo Ruska tím provokují to, že se stanou 

vojenským cílem Ruska. Žádné „elity“ll v těchto státech nehájí zájmy svých občanů. Lukašenko se 

choval neustále dvojace, teď už změnil názor a spojenecký stát začíná být skutečně realizován. 

Lukašenkova politika nebyla prozíravá, sám je uveden v americkém seznamu činitelů, kteří mají být 

zabiti, stejně jako například Sulejmáního, Kaddáfího, Husajna a tak dále. Připomněl vraždu Miloševiče 

a poukazuje na to, že následně tribunál v Haagu ospravedlnil Miloševiče, že byl nevinen. To už ovšem 

nikdo neví. Litva otevřela zastoupení Tchaj-wanu, což je šílenství. Čína jim to spočítá, přitom to vůbec 

nebylo nutné. Všichni musí začít hájit své vlastní zájmy, místo těch amerických. Moderátor se ptá, je-

li pravda, že jsou v Bělorusku Kinžály. Vůbec to není nutné. Strategické letectvo je neustále ve 

vzduchu a v Rusku už koluje vtip, že Velká Británie je stát jedné rakety. Stačí jeden Sarmat a bude po 

ní. Kinžal letí rychlostí 10ti machů, protiletecká obrana pracuje rychlostí 3-3,5 machů. Bojová hlavice 

Sarmatu se skládá z deseti bloků, každý blok nese jeden Avangard. Takže deset bloků, ze kterých 2-3 

mohou být falešné cíle. Jeden Avangard dokáže smést území od Wellsu až po Londýn. Stačí 2-3 

Avangardy a bude po Velké Británii, zbyde Skotsko. V jednom Sarmatu může být 5-6 Avangardů, 

které nelze sestřelit, letí rychlostí 25 machů a navíc manévruje. Takže to je, jako by chtěli prakem 

sestřelit kulku. Vyzkoušeli jsme ho před očima celého světa, takže všichni viděli, že létá… Tato zbraň 

nemá ve světě obdoby. A třetí zbraň je Poseidon, podvodní dron, dokáže v hloubce okolo jednoho 

kilometru vyvinout rychlost více než 100 km/hod. Před ní je řídké prostředí, není to voda, takové 

kapalné prostředí z bublinek. Jeden Poseidon může vyvolat radioaktivní tsunami, tam kam se dostane 

taková voda není možný život po dobu 100-130 let. A Anglie, severní Francie a Německo mají velice 

nízké pobřeží! Ta radioaktivní vlna by tam měla výšku 15-20ti patrového domu. Použije-li Rusko 

Poseidon, nebude ani možné vinit Rusko. Nikdo to nedokáže. Mohla vybuchnout třeba sopka, výbuch 

by byl v neutrálních vodách. To je k tomu, že když mluvil s Britem o jejich účasti na výbuchu na 

Krymském mostu (před oznámením Američanů, že v tom mají prsty Britové), zeptal se ho, kde jsou 

důkazy. Ani po útoku Ruska by neměli důkazy! OSN podle jeho názoru dožívá. Guterres nezachovává 

neutralitu. 

https://www.youtube.com/watch?v=utkgM37ZjvI 
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